
 

 

Protokoll fra styremøte nr. 08/15 – Østfold Travforbund 

Tid: Torsdag 24.11.2015 kl. 19.00-22.40 

Sted: Momarken, spiserommet 

Tilstede: Ole Ødegaard, Sven Olav Weberg, Sten Strandberg, Kristin F. Strøm, Inger Halldis Holm og E.K. Nilsen 

Forfall: Geir A. Kristofferstuen 

Protokoll   
Referat fra 28/10 ble gjennomgått, godkjent og signert, uten bemerkninger 

2/Referatsaker 

a. Sekr. informerte om vedlagte referat fra ungdomssamlingen 2015, samt gruppearbeid «trav 2020» 

Her har det blir lagt ned masse godt arbeid og det fremkommer mange punkter. 

b. Ole informerte om at det årlige arr, Strategi møte Momarken arrangeres førstkommende fredag. 
Der vil har ta med seg oppgavearkene fra Østfolds Høstkonferanse, tema trav 2020. 

3/Ledermøte 01/12 

 Dagsorden ble gjennomgått og blir som følger: 

1. Valg DNT, samtlige tillitsvalgte er på valg, innspill fra travlagene 

2. Forslag til klasseløps endringer, 2 er mottatt  Hva mener Østfold? 
3. Travgalla 13.februar 2016  

a. Årets ildsjel med innspill fra travlagene 

b. Sponsorer til nomineringsklassene 

4. Generell info fra Momarken selskapene 

5. Lisensnemnd – ny representant velges fra Østfold 

6. Til start konsept for ustartede 3-åringer og eldre 

a. Du-utvalget har kommet med forslag om at DS og Forbund samler info og arrangerer 

kurs 

7. Eventuelt 

4/Galla 13/2 

a. Sekretær la frem oversikt over de påmeldte. 
b. Halldis informerte om at nominasjonskomiteen ville avholde sitt første møte den 10/12. 

Det har innkommet forslag  på 4 personer til årets Ildsjel. 

 

5/Du-søknader 

Det er mottatt 4 søknader, frist for å søke er 30/11. Behandles på neste styremøte  

 

 



 

6/Eventuelt 

a) Neste styre avholdes 7/1 kl 19, spiserommet Momarken 
b) Det utarbeides «beretning/strategi», dette til ØT-representantene på travlagenes GF. 
c) Fellestrening på Kala lørsdag 5.desember kl.11.  Ole møter og oppfordret at de som har anledning 

kommer til Kala.  Publiseres på Nettsiden, sammen med at ny trening som ble satt til 16.januar som 
avholdes på Momarken.  Dette publiseres også på Til starts facebook side. 

d) Forslag til klasseløps endringer, 2 er mottatt.  Disse forslag legges frem på ledermøtet den 1/12, og 
sendes inn til DNT innen 4/12-15 

e) Sekretær leste opp statutter for lisensnemd. 
f)  
g) Forbundssekretæren ba styret om å jobbe mer for å få medlemmene til å gå inn på nettsiden når de 

lurer på noe. Her finner de svar på det meste om organisasjonen, travsporten, 
styresammensetninger, lover, regler, ponnitrav osv….   og ikke minst nyheter. Vi må lære 
medlemmene å slå opp i det elektroniske medlemsbladet vårt. 

 

02.10.2015  Elin Kristin Nilsen 

 
 


